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Рассматривается проблема поиска наиболее адекватных теоретико-методологических средств 

анализа сложных культурно-идеологических и политических образований (народничество, национализм, 
большевизм и др.), производящих радикальное переозначивание семиотического пространства, в котором 
живет общество и оказывающих длительное воздействие на политику и культуру. Используются понятия 
дискурсивно-идеологического комплекса, дискурс-анализа для интеграции накопленного материала 
исследования русского народничества. 
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The discourse and ideological complex of narodnik movement:  
radical resignification of the semiotic space 

F.P. Furman 
 

It is considered the problem of search of the most adequate theoretical and methodological means of analysis 
of complicated cultural and ideological, political formations (narodnik movement, nationalism, bolshevism etc.) that 
create a radical resignification of the semiotic space in which society lives and that influence politics and culture. 
The notions of discourse and ideological complex, discourse analysis for the integration of the cumulative material 
of Russian narodnik movement investigation are used.   
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